

Instructions:

1. Form must be completed in English. Forms completed in any other language will not be accepted.
2. Please fill out all fields in the form below.
3. Please fax this form to Accounts at +852 2374 7828.
4. Or please mail this original to:
TD Ameritrade Hong Kong Ltd.
Attn: Banking Department
Suite 1211-13, Two Pacific Place
88 Queensway
Hong Kong

指示：

1. 表格須以英文填寫。請恕無法接受以任何其他語言填寫的表格。
2. 請填寫以下表格的所有欄位。
3. 請將此表格傳真至帳戶部：+852 2374 7828。
4. 或是請將正本郵寄至：
德美利證券香港有限公司
收件人：銀行業務部
香港金鐘道 88 號
太古廣場二座
1211-13 室

Date:
日期：

TD Ameritrade Account Number:
德美利證券帳號：

TD Ameritrade Account Name:
德美利證券帳戶名稱：

Symbol/CUSIP 代碼/國際證券識別碼 (CUSIP)	Shares 股份	Symbol/CUSIP 代碼/國際證券識別碼 (CUSIP)	Shares 股份

Receiving Firm DTC Number:
接收公司 DTC 編號：

Receiving Account Number:
接收帳號：

Receiving Account Name:
接收帳戶名稱：



X Account Owner's Signature: 帳戶持有人簽名：	Date: 日期：
X Account Owner's Signature (Joint Account): 帳戶持有人簽名 (聯名帳戶)：	Date: 日期：

I (we) authorise TD Ameritrade Clearing, Inc. to transfer the listed securities as indicated. I understand any trading could delay the transfer. I am aware that a processing fee will be charged, and that fees must be available to complete this transfer. I agree to hold all parties acting on this request, including TD Ameritrade Hong Kong Ltd., TD Ameritrade, Inc., and TD Ameritrade Clearing, Inc., and their respective agents and employees (hereinafter, collectively, "the parties"), harmless from any and all claims, demands, proceedings, suits, and actions and all liabilities, losses, and expenses, including without limitation those asserted by me, associated with actions taken by the parties due to instructions received from me in this request.

我 (我們) 授權 TD Ameritrade Clearing, Inc. 轉移所列證券。我了解任何交易可能會造成轉移延誤。我了解轉移會收取手續費，並必須支付該筆費用，才能完成轉移。我同意請各當事人按照此要求行事，包括德美利證券香港有限公司、TD Ameritrade, Inc. 和 TD Ameritrade Clearing, Inc. 及其各自的代理人 and 僱員 (以下統稱「各方」) 在內，且免於承擔任何索賠、要求、訴訟程序、起訴和訴訟以及所有責任、損失和費用，包括但不限於本人所聲稱，與各方因收到本人於此申請中所發出的指示而採取之行動相關的責任在內。

Approved By (Branch Manager/Compliance): 核准人(分行經理/合規部)：	Name: 姓名：	Date: 日期：
	Signature: 簽名：	

Original signatures required; electronic signatures and/or signature fonts are not acceptable. 須為原始簽名；不接受電子簽名及/或簽名字體。

For Official Use Only:

Approved By Responsible Officer and Compliance Officer/or designee:		
Responsible Officer Printed Name:	Signature:	Date:
Compliance Officer Printed Name:	Signature:	Date:

TD Ameritrade Hong Kong Ltd.
CE Number BJO462
Suite 1211-13, Two Pacific Place
88 Queensway
Hong Kong

德美利證券香港有限公司
中央編號 BJO462
香港金鐘道 88 號
太古廣場二座
1211-13 室

Please log in to your account and ensure all account information is accurate. All prices in USD unless noted otherwise. Investment involves risk. The price of a security may fluctuate, sometimes dramatically, and may move up or down. Consequently, losses may be incurred and a security may become valueless. Past performance is not an indication of future results. All clients must consider all relevant risk factors, their personal financial situation, and objectives before making any investment decisions. Please read these important [Disclosures](#).

請登入您的帳戶，並確認所有的帳戶資料均為正確。除非另有說明，所有價款均以美元計價。投資涉及風險。證券價格可能會非常波動，也可升可跌。因此，投資證券可能造成虧損，甚至變成毫無價值。過去的業績表現，並不能預示未來的結果。所有客戶在作出任何投資決定之前，均需考慮所有相關的風險因素，其個人的財務狀況及投資目標。請閱讀以下重要的 [披露信息](#)。

TD Ameritrade Hong Kong Ltd. is registered with the Securities and Futures Commission (CE Number BJO462) to carry out the regulated activities of dealing in securities and dealing in futures contracts and does not provide tax, legal, or investment advice or recommendations. Regulated products are provided in Hong Kong by TD Ameritrade Hong Kong Ltd. and nothing in the published material is an offer or solicitation to conduct business in any other jurisdiction. TD Ameritrade Clearing, Inc. is the contracted custodian and clearing firm of TD Ameritrade Hong Kong Ltd. for U.S. securities markets and is a member of FINRA, SIPC. TD Ameritrade, Inc. is the contracted executing broker of TD Ameritrade Hong Kong Ltd., providing order routing and market data services for U.S. securities markets and is a member of FINRA, SIPC.

德美利證券香港有限公司為證券及期貨事務監察委員會註冊 (中央編號 BJO462)，提供證券交易及期貨合約交易受規管活動，並不負責提供稅務、法律或投資建議。受規管的產品由德美利證券香港有限公司負責在香港提供，而出版資料的任何內容不可在任何其他管轄區為了進行業務，用作要約或招攬的用途。TD Ameritrade Clearing, Inc. 是德美利證券香港有限公司在美國證券市場的合約託管商及結算公司，同時也是金融業監管局 (FINRA)、證券投資者保護公司 (SIPC) 的成員之一。TD Ameritrade, Inc. 是德美利證券香港有限公司在美國證券市場的合約執行經紀，提供買賣盤傳遞與市場數據服務，並是金融業監管局 (FINRA)、證券投資者保護公司 (SIPC) 的成員之一。

TD Ameritrade is the trading name of TD Ameritrade Hong Kong Ltd. TD Ameritrade is a trademark jointly owned by TD Ameritrade IP Company, Inc. and The Toronto-Dominion Bank. © 2018 TD Ameritrade.

德美利證券是德美利證券香港有限公司的交易名稱。德美利證券是 TD Ameritrade IP Company, Inc. 及 The Toronto-Dominion Bank 共同擁有的商標。© 2018 德美利證券。